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From: (1

Sent: Thur 1/14/2021 12:22:45 PM

Subject: RE: vraag: verlenging paramedische herstelzorg COVID

Received: Thur 1/14/2021 12:22:45 PM

Dank

Dan hiEd jij misschien nagaan intern (neem aan bij [Edof wellicht weet je antwoord het zelf) of wij deze claim worden

geachtin te dienen op 20 januari? Ik kreeg
=

het or uit een eerdere mail van BE dat Covid gerelateerde claims pas in

een |latere uitvraag meelopen. Bovendien: zoalsIEEE ccrder aangaf gaat deze mee in de pakketbrief dus geldt wellicht

sowieso een andere route?

Ps. mocht het toch zo zijn dat wij worden geacht voor deze een claim op te voeren, kan jij die dan graag invoeren vanuit FEZ? Z

kan dat niet maar ik ook niet.... (ik had/heb problemen met mijn CFA rechten in spa/3f &

Hoor het graag

Groet,

ver: IESE. GD SEEM riven.Verzonden: donderdag 14 januari 2021 12:24

0. (ED) EE eminwwe.>; EE) HE. (EKER)
@minvws.nl>

minisIESE IKE (ERD
Onderwerp: RE: vraag: iti Ro  —- herstelzorg COVID

«EE

Premieclaims kan Z inderdaad niet invoeren, dus fijn als jij dit wilt oppakken!

Groetjes,

Verzonden: woensdsg ojanuari 2021
14:55

o misIEEE 6. (NERD
@minvws.nl>

amine 1 ERE ENE] GED)
Onderwerp: RE: vraag: verlenging paramedische herstelzorg COVID

Hol IEEERYDank voorje mail. We waren zelf van plan de verlenging paramedische herstelzorg COVID op te nemen in de pakketbrief, en die

heeft wat |atere planning dan jij schetst. Dus fijn dat je op deze vroegere deadline attendeert. Heb in de tussentijd contact

gehad met FEZ (zie hieronder mail van inclusief antwoorden die zijn doorgesproken met het Zorginstituut). Volgens ons is

dit de best guess die we nu kunnen maken. Mochten jullie dat anders zien dan hoor ik dat uiteraard graag ©. Heb getallen in

tekstje dat jij had gemaakt wel alvast aangepast.

Vriendelijke groeten|| EXER

Rl

Ministerie van VWS, Directie Zorgverzekeringen, Cluster Pakket, Cluster Zorginkoop

rel 070 -IEEE os -IKE

Verzonden: dinsdag 12 januari 2021 09:18

minvws.nl>

Onderwerp: RE: vraag: verlenging paramedische herstelzorg COVID
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Heb jij nav onderstaande mail nog contact gehad met FEZ en is er al meer duidelijkheid over de eventuele verlenging van

paramedische herstelzorg COVID?

Wij moeten als DGCZ kolom, dus voor de Zvw uitgaven, uiterlijk volgende week de 20% de claims indienen tbv

voorjaarsbesluitvorming. Deze zal daar ook in mee moeten lopen (tenzij je met [EYrot een andere conclusie bent gekomen,
maar dat hoor ik dan ook graag).

Wat we voor die claim nodig hebben is het benodigde bedrag per jaar en een korte toelichting. Zie hieronder wat ik zelf weet obv

input van ERR orig jaar. Kan je die graag aanvullen/wijzigen? Lukt dat uiterlijk aanstaande donderdag?

praktische vraag, dienen jullie deze claim zelf in of kan jij dat in het 3F-systeem niet voor een premiesector? Dan moet

ik of FEZ dat even doen.

MAILIEEES) 17/12/2020 PLUS ANTWOORDEN

HoiIEE

Allereerst is van belang wanneer het besluit genomen moet worden om te verlengen.

BEY
regeling loopt tot 1/8. Lijkt dus geen haast, of zie ik iets over het hoofd? Zie mail

e Gaat het verlengen alleen over fysio- en oefentherapie? Nee, over de gehele paramedische

zorg, dus ook bijv. ergotherapie en diétiek.

Wanneer worden de resultaten van het retrospectief onderzoek precies verwacht?

Resultaten van het retrospectief onderzoek worden in mei/juni 2021 verwacht. Resultaten

van het prospectief onderzoek (start feb as) volgen in begin 2022. Het retrospectieve
onderzoek zal vooral wat feiten en cijfers opleveren (wat heeft aan zorg plaatsgevonden,
hoeveel cliénten, hoeveel behandelingen etc) en geen uitspraken doen over effectiviteit.

Dat zal pas bij de evaluatie van het prospectieve onderzoek aan de orde komen. Dat

betekent dat niet op korte termijn iets kunnen zeggen over eventuele effectiviteit.

Is er al uitsluitsel van het ZIN over de kosten gevolgen van de verlenging en de hogere
instroom dan verwacht in de huidige regeling? ZINL heeft hog maar beperkt inzicht in de

aantallen cliénten. Dit heeft ook te maken met feit dat declaratie pas per begin nov

mogelijk is omdat ICT-systemen moesten worden aangepast. Op 8 dec 2020 (laatste
overzicht) waren er 2600 casussen gemeld. Dat zijn er minder dan vooraf gedacht. Eind

januari 2021 komt er een eerste overzicht van de kosten van paramedische herstelzorg

(van de zorgverzekeraars) beschikbaar. We moeten dus gebruik maken van aannames om

tot een schatting van extra kosten te komen. We maken aanname dat het aantal cliénten

dat gebruik maakt van paramedische herstelzorg even

he
is in de eerste golf als in de

tweede golf en dat de extra kosten daarom eveneens bedragen. Omdat de tweede

golf startte in nov 2020 is het logisch dat het overgrote deel van dieIEE neerslaat in

2021, temeer omdat einde 2021 (hopelijk) het grootste deel van de bevolking is

gevaccineerd. Als we uitgaan van een verhouding ca 90%-10% tussen beide jaren, dan

betekent dit dat de kosten van verlenging VT paramedische herstelzorg [JEREin 2021

bedragen en [EERin 2022.

Nadat er duidelijkheid is over het bovenstaande dient het mee te lopen in de eerst volgende
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incidentele suppletoire covid begroting. Wij melden het liefst altijd zo snel mogelijk aan bij FIN.

Zoals je weet staat FIN niet te springen om te verlengen. Het daarom handig zo snel mogelijk
iets over de (kosten) effectiviteit te weten.

Groeten,


